
Chciałbym się zapytać, czy to prawda, że jako Miasto rezygnujemy z mistrzostw Polski w tenisie, gdzie 

nasz obecny przewodniczący wieloletnie sukcesy zdobywał i w ten sposób też sławił nasz samorząd, a 

teraz słyszę, że nie znajdą się pieniądze na ich finansowanie i przejdą o ile dobrze się dowiedziałem 

do Szczecinka. Czy my rzeczywiście jako miasto tej wielkości nie mamy kilkunastu tysięcy, żeby te 

mistrzostwa samorządowców utrzymać u siebie? Może nie wiem wszystkiego, w każdym razie takie 

jest moje kolejne pytanie. 

Miasto Konin było gospodarzem Mistrzostw Polski Samorządowców w tenisie ziemnym przez 15 

kolejnych lat. Organizatorzy doszli do wniosku, że jubileusz jest dobrym momentem, by 

zaproponować organizację tych zawodów innemu miastu. Chęć zgłosił Szczecinek i to tam (na czas 

nieokreślony) została przeniesiona impreza. Nie jest wykluczone, że zawody ponownie będą 

odbywały się w naszym mieście, co oficjalnie zostało ogłoszone podczas tegorocznych rozgrywek w 

Koninie. 


